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	ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés!

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-ára kérdést kívánok benyújtani dr. Pintér
Sándor belügyminiszterhez

„Mi a Nemzeti Védelmi Szolgálat hatáskörbővítésének valódi célja? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

A kormánytöbbség szavazataival július 12-én fogadta el az Országgyű lés az egyes rendészeti
feladatokat ellátó személyek tevékenységér ől, valamint egyes törvényeknek az iskolakerülés
elleni fellépést biztosító módosításáról szóló törvényt . E törvény 28 . § (2) bekezdése a
Rendőrségről szóló törvény módosításával jelentősen kibővíti a Nemzeti Védelmi Szolgála t
hatáskörét azzal, hogy az összes államigazgatási szervvel kormányzati szolgálati
jogviszonyban álló kormánytisztvisel ő és kormányzati ügykezel ő megbízhatósági
vizsgálatának lefolytatását feladatává teszi . Ezzel a módosítással a védett állomány több
tízezer fővel emelkedik, miközben a 2013 . évi költségvetési javaslat szerint a Nemzeti
Védelmi Szolgálat költségvetése egy fillérrel sem nő .

Kérdezem tisztelt Miniszter Urat, hogy változatlan dologi és személyi feltételekkel miként
tudja ellátni a Nemzeti Védelmi Szolgálat a többszörösére növekedett feladatait? A
törvénymódosításra tekintettel tervezik-e az NVSZ költségvetésének megemelését, a személy i
és tárgyi feltételek javítását? Ha igen, mennyivel emelkedik jöv ő évben az NVSZ
költségvetési támogatása? A BM fejezet, mely alcímének terhére csoportosítanak át forrásoka t
erre a célra (tekintettel arra, hogy a 2013 . évi költségvetés sarokszámait az Országgyűlé s
július 12-én már elfogadta) ?

Az új feladatok ellátásához szükséges feltételek biztosításának elmaradása esetén az NVS Z
nyilvánvalóan nem lesz képes az államigazgatási szervek átfogó és módszeres bűnmegelőzési
szempontú ellenőrzésére . Ebben az esetben felvetődik a gyanú, hogy a Kormány nem



rendszerszintű megoldásokat keres a korrupció visszaszorítása érdekében, hanem csupán a z
államigazgatásban dolgozó, politikai szempontból nemkívánatossá vált személye k
eltávolításának eszközrendszerét kívánják megteremteni. Ezt erősíti az új szabályozás
álságossága, miszerint a fokozott ellen őrzés nem a valódi döntéshozókra, hanem csak a
döntések előkészítésében közreműködő apparátus tagjaira terjed ki .

Mindezekre figyelemmel a fenti kérdésekre adott kormányzati válaszokból ítélhető meg, mi a
Nemzeti Védelmi Szolgálat hatáskörb ővítésének valódi célja.

Budapest, 2012. július 'í°)

dr. Harangozó Tamás

országgyűlési képviselő
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